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Enkel fråga från Sverigedemokraterna 
Till hälso-och sjukvårdsnämndens ordförande 

 

 

 

Beredskap för provtagning av Covid-19 under sommaren 2021 

 

 

Vaccineringen mot Covid-19 pågår, vilket är oerhört glädjande, det innebär att vi 

kan minska smittspridningen och då i slutändan också rädda liv. Skulle dock 

ytterligare en våg ske under sommaren 2021 så är det viktigt att det finns 

beredskap för provtagning även under 2021 och kontroll av proverna. 

 

Då provtagning och kontroll av prover sker i samarbete med externa aktörer så 

är det särskilt viktigt att dialog om beredskap finns och kommunikationskedjan är 

säkerställd vid ett snabbt behov av provtagning. 

 

 

 

Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande fråga till hälso- och 

sjukvårdsnämndens ordförande: 

 

 

1. Vilka åtgärder har vidtagits för att säkerställa en god beredskap för 

 provtagning under sommaren 2021? 

 

 

 

 

Daniel Persson 

Oppositionsråd 
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